



## Membership 2022-2023

Membership in the Council of Archives New Brunswick is institutionally-based and consists of all types of archives including those of government, universities, historical societies, museums, religious communities, sports organizations, and volunteer groups. The institutional membership fee is **\$45.00** and the individual membership fee is **\$20.00**. Membership covers the year starting from April 1<sup>st</sup> to March 31<sup>st</sup>.

There are many advantages to becoming a member of CANB, including:

- *Professional Development:* CANB offers annual free educational opportunities in the form of workshops, as well as keeps members up to date on free and paid workshops outside of New Brunswick.
- *Access to Funding:* CANB offers members access to many types of financial assistance programs from and throughout the Province of New Brunswick.
- *Access to Professional Advice:* CANB offers services, training, and free advice from a Preservation Officer and a travelling Archives Advisor.
- *Collective Database:* CANB offers members participation in ArchivesCANB, a New Brunswick-wide archival collective database.
- *Networking Opportunities:* CANB offers opportunities to meet colleagues in archives and museums throughout New Brunswick.

Please complete this form and return it to the Archives Advisor via email or at the address below. You can also find the membership form on our website: <http://www.canbarchives.ca/membership>. Make your cheque payable to the **Council of Archives New Brunswick**, or, if an e-transfer or bank transfer would be preferable, please contact the Archives Advisor to arrange payment. Thank you.

CANB Archives Advisor email: Archives.advisor@gnb.ca

CANB mailing address: CANB  
P.O. Box 1204, Station A  
Fredericton, New Brunswick  
E3B 5C8



## Adhésion 2022-2023

L'adhésion au Conseil des archives du Nouveau-Brunswick est institutionnelle et comprend tous les types d'archives, y compris des institutions provinciales, les centres d'archives universitaires, les sociétés historiques, les musées, les organisations sportives, les groupes de bénévoles, et les communautés religieuses. Le frais d'adhésion institutionnelle est **45,00\$** et d'adhésion individuelle est **20,00\$**. Votre adhésion couvre l'année à partir du 1<sup>er</sup> avril au 31 mars.

Il y a plusieurs avantages associés avec l'adhésion au CANB, y compris :

- *Le développement professionnel* : CANB offre des sessions éducationnelles gratuites chaque année, et tient ses membres au courant des ateliers gratuits et payants à l'extérieur du Nouveau-Brunswick.
- *Accès aux subventions* : CANB offre aux membres l'accès à de nombreux types de programmes d'aide financière à partir de et dans toute la province du Nouveau-Brunswick.
- *Accès à l'avis professionnels* : le CANB offre des services, formation personnelle, et des conseils gratuits d'un(e) agent(e) de préservation et d'un(e) conseiller(e) en archives qui peut vous rendre visite.
- *Base de données collective* : CANB offre aux membres la participation à ArchivesCANB, une base de données collective d'archives du Nouveau-Brunswick.
- *L'occasion d'élaborer vos réseaux* : CANB offre plein d'occasions à collaborer avec vos collègues en archives et les musées partout au Nouveau-Brunswick.

Veillez remplir ce formulaire et le retourner à la conseillère en archivistique par courriel ou à l'adresse ci-dessous. Vous pouvez aussi le trouver sur notre site web : <http://www.canbarchives.ca/adhesion>. Faites votre chèque à l'ordre du **Conseil des Archives du Nouveau-Brunswick**, ou, si un transfert électronique ou bancaire est préférable, veuillez contacter le conseiller en archives pour organiser le paiement. Merci.

Courriel du conseiller(e) en archives au CANB : Archives.advisor@gnb.ca

Adresse postale CANB:

CANB  
C.P. 1204, Gare A  
Fredericton, New Brunswick  
E3B 5C8



## Form / Formulaire

Type of membership/type d'adhésion (please circle/SVP encerclez) :

Institutional/Institutionnel

Individual/Individuel

Institution's name/Nom de l'établissement:

---

Contact person/Personne à contacter: \_\_\_\_\_

Institution's address/L'adresse de l'établissement :

---

---

County/Comté: \_\_\_\_\_ Postal Code /C.P.: \_\_\_\_\_

Telephone/Téléphone: \_\_\_\_\_

E-mail/Courrier électronique: \_\_\_\_\_

Website/SiteWeb/Facebook: \_\_\_\_\_

---

Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Preferred language/ Langue préférée:

English

Français